
Protokoll Styrelsemöte Kollektivhuset Påängen

20241014

Organisationsnummer: 802526-3982

Närvarande: Johan Wallén, Monica Haglund, Lotta Gordon, Inga Sundin From, Pelle Brolinson och
Karin Jönsson

1.   Mötets öppnande
Ordförande Johan Wallén öppnade mötet och hälsade alla välkomna

2.   Val av protokoljusterare
Pelle Brolinson valdes att justera protokollet

3.   Rapport från kassören
I kassan finns 27 447:-. Under senaste månaden har 2 sängbottnar, 5 487:- inkl. frakt och kant-
klädsel, köpts till gästrum 105:3. Inkomst för gästrum har inkommit 8 120:- (januari-september
2024), att jämföras med hela 2023 7 030:-. Dock ska det beaktas att beloppet efter årsmötet

      höjdes till 50:-. Inkomst för Gillestugan 7 850:- (januari - september 2024), att jämföras med
      hela 2023 5 250:-.

4.  Genomgång av protokoll från föregående möte
Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna.

5.  Städdagen
Städlistan gicks igenom. Adam Lord Eriksson, ordförande i BRF, kommer och har med sig

     nyckeln till garaget, där utemöbler och vattentunnor förvaras.

6.  Cyklar, batterier, etiketter mm.
Regler och förvaring av batterier är egentligen BRF:s angelägenhet. Johan skriver från
Kollektivhusets styrelse till BRF för att uppmärksamma problematiken.

     Pelle och Inga har fått etiketterna till de cyklar som ska märkas. Jens Lundell ska se till att
     cyklar i behov forslas bort. Vi röstade nej till att dela ut etiketter som de boende själva kan sätta
     på sina cyklar och märka med namn.

7.  Övriga frågor
* Ytterdörrarna låses kl 21. Hur gör man om man vill att tiden ska ändras? Antingen kan man

         skriva till BRF:s styrelse och/eller skriva en motion till nästkommande stämma.
     * Kan man förvara redskap vid odlingslotterna på baksidan? Förslag att en del redskap kan för-
        varas i växthuset. Karin och Lotta gör en översyn av redskapsförrådet, och ordnar med för-
        varing av en del redskap i växthuset eller vid odlingarna på baksidan, inför vårens
        odlingssäsong.
     * Tidigare har styrelsen beslutat att övergivna pulkor ska förvaras i hobbyrummet/hundduschen.
        Vi sätter upp en lapp och talar om detta och även att man kan hämta sin pulka om vi råkat tagit
        någons. Johan verkställer.
     * Takjobben, det är PEAB som är huvudentreprenör. Johan skriver till BRF:s styrelse och frågar
         om det blir slutbesiktning av utomstående entreprenör.
     *  Pelle ger Behnaz i uppdrag att lägga ut senaste protokoll 20240930 på hemsidan.



8.  Mötet avslutas

Nästa möte
Måndagen den 11/11 kl 19 i Gillestugan

_______________________________ ____________________________________

Ordförande Sekreterare
Johan Wallén Karin Jönsson

______________________________

Justerare
Pelle Brolinson




